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بعد از اینکه AFC حق میزبانی را از ایران گرفت

مأموریت شکست خورده دیگری به نام تاج

امیــر هامونــی مدیرعامل فرابورس با بیان اینکه جلســات برای واگذاری دو باشــگاه 
اســتقلال و پرســپولیس به بخش خصوصی به صورت مســتمر ادامه دارد، می گوید: »این 
جلسات بین فرابورس، وزارت ورزش و جوانان و سازمان خصوصی سازی هر هفته ادامه دارد 
و این موضوع در حال پیگیری اســت تا چنانچه موانع برطرف شود شاهد ورود باشگاه ها به 

بازار سرمایه باشیم.«
او در پاسخ به این سؤال که آیا طبق وعده مسئولان دو باشگاه استقلال و پرسپولیس تا 
پایان ســال جاری واگذار می شوند یا خیر، اینطور توضیح می دهد: »تلاش این است که این 

واگذاری تا پایان سال جاری صورت بگیرد.«
بیش از یک ســال از نامه وزیر ورزش و جوانان بــه رئیس جمهوری مبنی بر واگذاری 
دو باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس می گذرد و با وجود اینکه رئیس جمهوری به آن پاسخ 
مثبــت داده، ایــن واگذاری همچنــان در هاله ای از ابهــام قــرار دارد. از آن زمان تاکنون 
صحبت های زیادی درباره قیمت گذاری و نحوه واگذاری این دو باشگاه به گوش می رسد اما 
این اظهارنظرها هم راستا نیســتند. در روزهای پایانی سال گذشته سازمان خصوصی سازی 
اعلام کرد که این دو باشــگاه توسط کارشناسان قیمت گذاری شــده و قرار است در اولین 
فرصت در ســال ۱۳۹۸ جلســه هیأت واگذاری برگزار و این قیمت در این جلســه تأیید یا 
رد شــود اما اوایل تابستان بود که علی اشرف عبدالله پوری حسینی - رئیس سابق سازمان 
خصوصی ســازی - اعلام کرد که مقدمات واگذاری این دو باشگاه هنوز فراهم نشده است و 
مشغول آماده سازی این دو باشگاه برای واگذاری هستیم. با این حال مجلس شورای اسلامی 
اعلام کرد که واگذاری دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس باید تا پایان شهریور صورت گیرد. 
مجلس همچنین تأکید کرد که این دو باشگاه نه از طریق مزایده بلکه باید از طریق فرابورس 

واگذار شوند.
به این ترتیب، ســرخابی ها باید تمام الزاماتی که برای عرضه شــدن در فرابورس مورد 
نیاز اســت را با دقت رعایت کنند و در چارچوب آن عرضه اولیه شوند و این در حالی است 
که تا همین چند ماه پیش سر داشتن یا نداشتن صورت های مالی حسابرسی شده و سودده 

یا زیان ده بودن این دو باشگاه حرف و حدیث های زیادی وجود داشت.
در این راستا، مدیرعامل فرابورس چندی پیش در پاسخ به سؤالی در مورد واگذاری دو 
باشــگاه ورزشی پرسپولیس و اســتقلال با اشاره به اینکه ما پیش از این صورت های مالی از 
این دو باشگاه دریافت کرده ایم اما تاکنون درخواست رسمی برای ورود به فرابورس از سوی 
این باشگاه ها مطرح نشده است، گفته بود: »در قانون بودجه، وزارت ورزش و جوانان مکلف 
شده است سهام باشگاه های پرسپولیس و استقلال را از طریق بازار پایه فرابورس واگذار کند 
و سازمان بورس، بازار سرمایه و فرابورس ایران به طور کامل آمادگی بررسی شرایط این دو 
باشــگاه برای ورود به فرابورس را دارد که به محض دریافت درخواست رسمی، شرایط آنها 

برای ورود به فرابورس را بررسی می کنیم.«
با این حال، مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان درباره واگذاری دو باشگاه استقلال 
و پرســپولیس پس از نشست با کمیسیون اصل ۴۴ قانون اساسی در این رابطه، به تاریخچه 
خصوصی ســازی اســتقلال و پرسپولیس اشــاره کرد و گفت که این واگذاری تا پایان سال 

انجام می شود.
چندی پیش نیز ابوالقاســم شمسی معاون سازمان خصوصی سازی از برگزاری جلسات 
هفتگی و گاه هفته ای دو بار به صورت منظم از شــهریور ماه امســال خبر داده و گفته بود: 
»در آبان ماه با حضور رئیس ســازمان خصوصی ســازی، معاونان و نمایندگان وزارت ورزش 
و جوانان و ســازمان بورس و هر دو باشگاه پرســپولیس و استقلال جلسات متعدد برگزار و 

اقدامات خوبی انجام شد تا بتوانیم از طریق فرابورس پذیرش بگیریم.«
با نظر بســیار مساعد وزیر ورزش و جوانان و مصوبه دی ماه سال ۱۳۹۱ هیأت وزیران 
در خصوص انتقال مجموعه های ورزشــی بین اداره کل جوانــان و وزارت ورزش و هر یک 
از شرکت های استقلال و پرسپولیس مقرر شــد از سوی کارشناسان دادگستری، بررسی ها 
و کارشناســی ها صورت گرفته و با رقمی که اعلام می شــود، گزارش توجیهی برای افزایش 
سرمایه و خروج از ماده ۱۴۱ برای این دو شرکت انجام شود. از دیگر اقدامات صورت گرفته 
در جریان واگذاری این دو باشــگاه، برگزاری مجمع ســال ۱۳۹۷ دو باشگاه بود. مقرر شده 
اســت که مجمع سال ۱۳۹۸ هم اوایل دی ماه برگزار شــود. علت این تأخیر نهایی نشدن 

گزارش حسابرس قانونی برای دو شرکت است.
به گفته معاون ســازمان خصوصی سازی، وزیر ورزش و جوانان تکالیفی در مجمع دوم 
مهرماه ســال ۱۳۹۷ مشــخص کرد تا هیأت مدیره های دو شرکت به اجرای آنها پرداخته و 
بندهایی که حســابرس داشت، برطرف کنند. ثبت علائم تجاری در طبقات ۴۵ گانه از دیگر 
اقدامات مؤثر بود که برای یکی از باشگاه ها صورت گرفته و فقط موضوع ارزش گذاری مانده 
که آن هم در حال انجام اســت. باشــگاه دیگر هم علائم تجاری در ســه طبقه ثبت کرده و 
در حال پیگیری اســت تا همه طبقات توســط کارشناسان دادگســتری ارزیابی و در دفاتر 
مربوطه ثبت شــود. طبق آنچه شمســی به آن تأکید کرده، آمادگی و پذیرش در فرابورس 
و تعیین دو مشــاور به همین منظور از دیگر اقدامات مثبتی اســت که انجام شده و قرارداد 
آنها هم ابلاغ شده است. افزایش انضباط مالی از دیگر تصمیمات مهم در جریان واگذاری ها 
بود که در همین راســتا مقرر شد با توجه به گزارش حسابرسی، کمیته حسابرسی و تعیین 
حســابرس داخلی تشــکیل شــود تا بتواند نظم و انضباط مالی هر دو باشگاه را ارتقا دهد. 
هفته ای دو جلسه در سطوح کارشناسی و با حضور مدیران باشگاه، نمایندگان وزارت ورزش، 
مدیران فرابورس و دو مشاور تعیین شده در سازمان خصوصی سازی به منظور تسریع مراحل 

پذیرش از طریق فرابورس و پس از آن بازار بورس دوم برگزار می شود.

ژالــه فرامرزیــان معاون توســعه 
مدیریــت و منابع در خصــوص درآمد 
تبلیغات تلویزیونی می گوید: »تقســیم 
درآمــد تلویزیونی بین صدا و ســیما و 
وزارت ورزش و جوانان در ابتدا به نسبت 
۵0 - ۵0 در قانون بودجه ســال ۱۳۹۹ 
بود که در کمیســیون تلفیق به نسبت 
۳0 به ۷0 رســید و امیــدوارم با رأی و 
نظر مردم در صحــن مجلس دوباره به 
همان نسبت مســاوی بازگردد چرا که 
درآمد بیشــتری برای رشد و کمک به 
فدراسیون های ورزشی و توسعه ورزش 
کشور اســت.« او حرف هایش را اینطور 
ادامــه می دهــد: »در صورت تقســیم 
مســاوی درآمد های تبلیغاتی تلویزیون، 
پیش بینــی ما از محل ســهم ورزش از 
درآمدهای تبلیغاتی صدا و سیما حداقل 
ســالیانه 200 میلیارد تومان اســت و 
تمامی درآمد تبلیغاتی صدا و ســیما از 
زیرنویس تا سایر موارد قبل، حین و بعد 
از بازی ها و مسابقات شامل حق پخش 
می شود و بایستی مبالغ دریافتی آن به 

حساب دولت و خزانه واریز شود.«
معــاون وزیــر ورزش و جوانان در 
خصوص فرآینــد دریافت درآمد حاصل 
توضیــح می دهد:  اینطور  تبلیغــات  از 

»حساب مشــخصی را سازمان برنامه و 
بودجه معرفی می کند و صدا و ســیما 
از تبلیغات را  تمامی درآمدهای حاصل 
به آن واریز می کند و ســپس وزارتخانه 
براساس تفاهمنامه و روشن کردن مسیر 
هزینه کرد آن در ورزش مبالغ را از ردیف 
دولت و سازمان برنامه دریافت می کند. 
این درآمدها برای کل ورزش اســت و 
تنها اختصاص به فوتبال ندارد و تمامی 
ورزش کشور از آن بهره مند می شوند. با 
این کار شــفافیت خوبی در درآمدهای 
تبلیغی به عنوان ســهم ورزش کشــور 
ایجاد شــده اســت و نهادهای نظارتی 
بــر قراردادها و اعــداد و درآمدها کاملًا 
نظارت دارند و مطابق قانون بودجه ۹۹ 
عمل خواهد شــد.«  فرامرزیان اشاره ای 
به کاهش بودجه ورزش دارد: »متأسفانه 
پیشنهاد تقسیم مساوی حق پخش که 
از ســوی دولت در لایحه ارسال شد با 
کاهش قابــل توجه و ناگواری به صحن 
آمده اســت که امیدواریــم نمایندگان 
محترم بــا توجه به اهمیتــی که برای 
ســلامت و ورزش جامعه قایلند احقاق 
حــق کننــد و ســهم ورزش و فوتبال 
کشور به همان نسبت تساوی ۵0 - ۵0  

بازگردد.«

 اگــر چه طــی ســال های اخیر 
تلویزیونی  پخــش  بحث حق  همواره 
ورزش مورد مناقشــه فدراسیون ها و 
صدا و ســیما بود امــا در حالت کلی 
مقرر بود تقســیم  بندی حق پخش به 
صورت ۵0 درصد بین صدا و ســیما 
و وزارت ورزش و جوانان تقسیم شود 
که ورزشــی ها همیشه به این موضوع 
معترض بودند و در این بین فدراسیون 
فوتبال بیشتر در این خصوص مدعی 
بود. حالا با طــرح جدید اوضاع برای 
فوتبال بدتر هم خواهد شــد و آنطور 
که به گوش می رسد این وضعیت هم 
بدتر خواهد شــد. هادی قوامی نایب 
رئیس کمیســیون برنامــه، بودجه و 
محاســبات مجلس شــورای اسلامی 

در خصــوص حق پخــش تلویزیونی 
می گوید: »اگر چه براســاس بند )ل( 
لایحه بودجــه؛ ۵0 درصد حق پخش 
به وزارت ورزش و جوانان و ۵0 درصد 
باقیمانده به ســازمان صدا و سیمای 
پرداخت  ایــران  اســلامی  جمهوری 
می شــد، ولی در کمیسیون مقرر شد 
۳0 درصد این اعتبار به وزارت ورزش 
و ۷0 درصد به ســازمان صدا و سیما 

پرداخت شود.«
باید دید فدراسیون  براین اساس 
ریاســت اش  فوتبال که حالا صندلی 
هم خالی است چه واکنشی نسبت به 
این موضوع خواهد داشــت و آیا این 
موضوع در مجلس شورای اسلامی هم 

به تصویب خواهد رسید.

 فرامرزیان: پیشنهاد تقسیم مساوی حق پخش 
ناگوار است

قوامی: فقط 30 درصد حق پخش به ورزش 
داده می شود

مصاحبه

خبر

سوژه
 رئیس بعدی تصمیم می گیرد

انتخاب سرمربی تیم ملی 
در آخر اسفند؟

فوتبال کشورمان  فدراســیون  برزخی که 
اکنــون در آن قــرار گرفته را باید به حســاب 
مهــدی تاج نوشــت، هــر چند این هم رســم 
جدیدی اســت که متأســفانه در روزهایی که 
مســئولین باید پاســخگوی کارهایشان باشند، 
به راحتی و فقــط با یک اســتعفا کناره گیری 
می کنند و سازمان تحت هدایتشان را با دنیایی 
از مشــکلات رها می کنند. استعفای مهدی تاج 
و رفتنش از فدراســیون فوتبــال دقیقاً زمانی 
رخ داد که شــرایط فدراســیون فوتبال به هیچ 
وجه قابل مقایسه با زمان خداحافظی کفاشیان 
با فدراســیون فوتبــال نبود. امروز فدراســیون 
فوتبــال در برزخی قــرار گرفته که حتی زودتر 
برگزار شدن مجمع فدراسیون فوتبال و انتخاب 
رئیس جدید هم شــاید دردی از فوتبال ما دوا 
نکند. پیش از این قرار بود که مجمع فدراسیون 
فوتبال و انتخاب هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال 
در سال آینده انجام شــود اما ظاهراً بلاتکلیفی 
نیمکت تیم ملی، باعث شده تصمیم گرفته شود 
که این مجمع قبل از اتمام ســال برگزار شود. 
دستپاچگی فدراسیونی ها و حتی وزارت ورزش 
و جوانان در تغییر زمان برگزاری مجمع به خوبی 
نشــان می دهد که اکنون در فدراسیون فوتبال 
کسی مسئولیت انتخاب ســرمربی تیم ملی را 
نمی پذیرد و به همین جهــت باید حالا حالاها 
منتظر باشــیم تا با انتخاب رئیس فدراســیون، 
وضعیت نیمکت تیم ملی هم مشــخص شــود. 
حالا برای برگزاری مجمع فدراســیون فوتبال و 
انتخابات این فدراسیون، تاریخ 2۵ اسفند اعلام 
می شــود اما با توجه به شــرایطی که تیم ملی 
دارد و مخصوصاً نتایجی که تیم ملی امید کسب 
کرد، باز هم این احتمال وجود دارد که انتخابات 
فدراسیون فوتبال به زمان دیگری تغییر کند و 
ایــن تغییرات قطعاً زمان این انتخابات را جلوتر 
خواهــد انداخت اما حتی تصمیم برای برگزاری 
انتخابات فدراســیون فوتبال در 2۵ اسفند ماه 
هم نشــان می دهد که تا آن زمان نباید منتظر 
انتخاب سرمربی تیم ملی باشیم و سرمربی تیم 
ملی با تصمیم رئیس جدید فدراســیون فوتبال 
انتخــاب خواهد شــد. این اتفــاق در حالی رخ 
خواهــد داد که تیم ملی فوتبال کشــورمان در 
هفتم فروردین باید به مصاف هنگ کنگ برود و 
با این اوصاف حتی اگر رئیس جدید خیلی زود، 
اقدام به انتخاب سرمربی تیم ملی کند، به طور 
حتم، ســرمربی جدید فرصت زیادی برای مهیا 
کردن تیم ملی برای بازی با هنگ کنگ نخواهد 
داشت. شــاید بی تفاوتی مســئولین فدراسیون 
فوتبال بــرای انتخــاب ســرمربی جدید طی 
روزهای اخیر به این خاطر باشــد که احســاس 
می شــود در روزهای نخست سال ۹۹، تیم ملی 
دو بازی آســان خواهد داشت و سرمربی جدید 
فرصت مناســبی برای بازی های ســخت مقابل 
بحریــن و عراق خواهد داشــت. به هر حال در 
شــرایط کنونی به نظر می رســد نباید منتظر 

انتخاب سرمربی جدید باشیم.

گزارش
بورسی ها امید زیادی به خصوصی شدن ندارند

واگذاری سرخابی ها همچنان در هاله ای از ابهام

مهدی تاج از ریاست فدراسیون فوتبال 
استعفا داده است اما او هنوز یکی از مهم ترین 
جایگاه های کنفدراســیون فوتبال آسیا را به 
خود اختصاص داده است. او هنوز نایب رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در آسیای مرکزی 
 AFC اســت و به عنوان عضو هیأت رئیسه
یکی از 2۴ رأیی اســت که تصمیمات نهایی 

کنفدراسیون فوتبال آسیا را می سازد!
بعــد از اســتعفای تــاج از ریاســت 

ایــران، گرچه عده ای  فوتبال  فدراســیون 
 AFC مطرح کردند که شــاید عنوان او در
هم تحت تأثیر قــرار بگیرد اما واقعیت این 
اســت که این دو موضوع هیــچ ارتباطی با 
کنفدراسیون  تصمیم  ندارند. حتی  یکدیگر 
فوتبال آســیا برای میزبانی ندادن به ایران 
هم نمی تواند حضــور مهدی تاج در هیأت 
رئیسه AFC را تحت تأثیر قرار دهد. او تا 
پایان دوره مقرر شده، پست خود در هیأت 

رئیسه AFC را خواهد داشت.
پستی که بعد از محسن صفایی فراهانی 
و بعد از سال ها با انتخاب مهدی تاج به ایران 
رسیده اســت و از نظر جایگاه اهمیت بالایی 
دارد. مهم تر از این پســت اما بهره ای اســت 
که می توان از این پســت به سود ایران برد. 

پســتی که تســلط کامل به زبان انگلیسی و 
آگاهی کامل از حوزه مربوطه در آن نقشــی 
اساســی را ایفا می کند و بدون این دو بازو، 
حضور در این پست کلیدی، چیزی جز یک 

نمایش نیست.
مهدی تاج کــه در طول مــدت زمان 
 AFC حضــورش در پســت نایب رئیســی
نتوانسته نظر سایر اعضای هیأت رئیسه را به 
سود ایران برگرداند، یک بار دیگر هم در این 
مأموریت مهم و حساس شکست خورد. حالا 
باید انفعال همیشگی او در یکی از مهم ترین 
ســمت های AFC را هم به کارنامه پربار او 

اضافه کرد!
سؤال مهم در شرایط فعلی اینکه وقتی 
کنفدراســیون فوتبال آسیا تصمیم گرفته به 

درخواست کشورهایی چون کویت توجه کند 
و گرفتن میزبانی از ایران را در دستورجلسه 
خود قرار دهد، آیا مهدی تاج اینقدر به زبان 
انگلیسی مسلط بوده که بتواند 2۳ عضو دیگر 
هیــأت رئیســه AFC را متقاعد کند که به 
ضــرر ایران رأی ندهند؟ آیا اصلًا در جلســه 
شــرکت داشته؟ یا موضع منفعل او در پست 
آســیایی، بعد از استعفا از ریاست فدراسیون 

فوتبال ایران، منفعل تر هم شده است؟
ایــران رکورد میزبانی خوبــی را از نظر 
فوتبالــی در کارنامه خود ثبت کرده اســت. 
فارغ از همه کاســتی های فنی و اســتاندارد 
ورزشــگاه ها اما ایران در بســیاری موارد با 
اســتانداردهای کنفدراســیون فوتبال آسیا 
همخوانی داشــته اســت و همیــن موضوع 

می توانست در بررسی های انجام شده، شانس 
ایران را بــرای مقابله با این تصمیم بالا ببرد 
اما به شرطی که ما از نمایندگی مان در جمع 
تصمیم گیرنده های نهایی، بیشــترین بهره را 

می بردیم.
مثــل ده ها پروژه برون مــرزی دیگر اما 
ما این بار هم شکســت خوردیم. این بار هم 
نتوانستیم نظرها را به سود ایران تغییر دهیم 
و در صدور رأی به گونه ای تأثیرگذار شــویم 

که حکم نهایی به ضرر ایران نباشد.
این البته پایان راه نیســت. رأی صادر 
شــده از ســوی AFC، بدون شک می تواند 
بازی های ملی ما را هم تحت تأثیر قرار دهد 
و از هر نظر شــرایط را برای فوتبال ایران بد 

و بدتر کند.

نظر خود را به 

این شماره پیامک 

کنید

300045
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فدراسیون فوتبال که تا صبح دیروز )جمعه( 
تأکید داشت که برای میزبانی از تیم های آسیایی 
آمادگی کامل داریم، به صورت رسمی خبر گرفته 
شدن میزبانی از تیم های ایرانی در مسابقات لیگ 

قهرمانان آسیا را تأیید کرد.
در بیانیه فدراسیون فوتبال آمده است:

۱- فدراسیون فوتبال امروز نامه ای رسمی 

از ســوی کنفدراســیون فوتبال آسیا دریافت 
کــرده و به موجب آن اعلام شــده که کمیته 
فوتبال آسیا تصمیم  مسابقات کنفدراســیون 
دارد مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به میزبانی 
تیم هــای ایرانی در فصل جدید را در کشــور 

بی طرف برگزار کند.
2- فدراســیون فوتبــال بلافاصلــه پس از 

دریافت نامه و در روز جمعه جلسه ای را با حضور 
کلیه مســئولان مرتبط با موضــوع برگزار کرد و 
مراحل اولیه پیگیری ویژه در این باره به سرعت 

آغاز شد.
۳- همچنین مقرر گردید در روز شنبه جلسه 
دیگــری در این باره با حضور مدیران ۴ باشــگاه 
نماینده ایــران در فصل جدید لیــگ قهرمانان 

آســیا برگزار شود و تصمیم مقتضی با اعلام نظر 
باشگاه های پرسپولیس، سپاهان، استقلال و شهر 

خودرو اتخاذ گردد.
۴- موضــع نهایی باشــگاه های ایرانی ظرف 
روزهای آینــده و پــس از تصمیم گیری قطعی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا از طریق سایت رسمی 

فدراسیون فوتبال اطلاع رسانی خواهد شد.

بدینوسیله در اجرای مفاد اساسنامه فدراسیون مقرر است،  
مجمع فدراسیون فوتبال با حضور اعضاء مجمع برای انتخاب 
داوطلبان نامزدی پســت های انتخابی فدراسیون در تاریخ 

۱۳۹۸/۱2/2۵ برگزار شود. 
فلذا، کلیه افراد علاقمندکه دارای شــرایط مشروحه ذیل 
می باشند، می توانند در پست های انتخابی فدراسیون ثبت 

نام نمایند .
1.شرایط ثبت نام در پست ریاست فدراسیون طبق 

ماده 39 اساسنامه فدراسیون شامل : 
۱-۱( تابعیت ایران و سکونت در ایران  .

2-۱( عدم ســوء پیشــینه کیفری و محرومیت اجتماعی 
براساس حکم قضایی و تائید مراجع ذیصلاح .

۳-۱( دارا بودن ســن حداقل ۳۵ سال و حداکثر 6۵ سال 
تمام در زمان ثبت نام برای انتخابات .

۴-۱( دارا بودن حداقل مدرک کارشناسی یا معادل آن .
۵-۱( دارا بودن حداقل ۱0 سال سابقه مدیریت .

6-۱( در اجرای بند ۳ از ماده ۳۹ نامزدهای پست ریاست 
باید اســامی پیشنهادی خود برای پســت های نواب رئیس 
را در فرم شــماره ۱ بصورت مکتوب ذکــر نمایند . لازم به 
ذکر است نواب پیشنهادی نیز باید شخصاً جهت ارائه فرم و 

مدارک به دبیرخانه مجمع مراجعه نمایند .
2. شرایط ثبت نام در سایر پست های هیات رئیسه 

طبق بند 4 از ماده 33 اساسنامه فدراسیون شامل : 
۱-2( تابعیت ایرانی و سکونت در ایران  .

2-2( عدم ســوء پیشــینه کیفری و محرومیت اجتماعی 
براساس حکم قضایی و تائید مراجع ذیصلاح .

۳-2( دارا بودن حداقل ۳۵ ســال تمام و حداکثر 6۵ سال 
تمام در زمان ثبت نام برای انتخابات .

۴-2( دارا بودن حداقل ۵ سال سابقه مدیریت .
۵-2( دارا بودن حداقل مدرک کارشناسی یا معادل آن .

3. سایر شرایط برای انتخابات بشرح ذیل می باشد : 
1-3( طبق بندهای 1 و 2 ماده 33 اساسنامه : 

1-1-3 ( هیات رئیسه شامل ۹ نفر می باشند : 
الف : رئیس فدراسیون .

ب: نایب رئیس اول .
ج : نایب رئیس دوم و رئیس کمیته مسابقات .

د : نایب رئیس سوم و رئیس کمیته بانوان. 
و : پنج نفر اعضاء دیگر شــامل : یک نفر از بین روســای 
هیاتهای اســتانی ، یک نفر از بین مدیران عامل باشگاههای 
لیگ برتر و یا لیگ دســته اول و ســه نفر از بین افرادی که 

سابقه مدیریت دارند .
2-1-3( تمامی اعضاء هیات رئیســه باید توســط مجمع 
انتخاب یا برکنار شــوند . هر یک از نامزدهای شرکت کننده 
در انتخابــات مجمــع باید حداقل توســط ۵ نفــر و رئیس 
فدراســیون توســط ۱0 نفر از اعضاء مجمع پیشنهاد شده 

باشند .
3-1-3( اعضای هیات رئیســه برای ثبــت نام در همان 
پست در دوره بعدی،  نیازی به اخذ تائیدیه از اعضای مجمع 

ندارند .
4-1-3( دوره فعالیــت رئیس فدراســیون ، نواب رئیس 
فدراســیون و اعضای هیات رئیسه ۴ ســال است و انتخاب 

مجدد آنها برای دوره های متوالی بلامانع است . 

2-3( نحوه ثبت نام و بررســی مــدارک نامزدها 
براساس دستورالعمل ضمیمه الف اساسنامه انجام می 

گردد .
1-2-3( مــدارک داوطلبان نامزد پســت هــای انتخابی 

فدراسیون بشرح ذیل می باشد : 
الف : مدارک عمومی هر پست : 

1.اصل و تصویر کلیه صفحات شناسنامه و کارت ملی.
2. اصل و تصویر آخرین مدرک تحصیلی.

3. دو قطعه عکس 64 با زمینه روشن.
4. اصــل و تصویــر کارت پایان خدمت یــا معافیت دائم یا 

عضویت در نیروهای مسلح برای آقایان.
تبصره : اصل مــدارک فوق پس از تطبیق با تصویر آن در 

موعد مقتضی عودت می گردد .

ب : مدارک اختصاصی هر پست :
۱.تکمیل فرم داوطلبی برحسب پست انتخابی :

فرم شماره ۱ توسط داوطلب نامزد پست ریاست .

فرم شماره 2 توسط نواب رئیس پیشنهادی  .

فرم شــماره ۳ توســط داوطلب نامزدی سایر پست های 
هیات رئیسه .

2. ارائه مدارک معتبر مبنی بر سابقه مدیریت : 
سابقه ریاست یا نایب رئیس یا دبیرکل در فدراسیون های 

ورزشی .
ســابقه در پست معاون مدیرکل و بالاتر یا همطراز آنها در 

مشاغل دولتی .
سابقه مدیرعاملی در شرکت های ثبت شده فعال در بخش 

خصوصی .
سابقه ریاست در هیات های فوتبال استان ها .

ســابقه مدیرعاملی در باشــگاه های فوتبال لیگ برتر و یا 
لیگ دسته اول .

    2-2-3( برای پســت انتخابی شــرایط ذیل الذکر نیز 
باید رعایت شود : 

داوطلبان نامزدی پســت نایب رئیس سوم و رئیس کمیته 
بانوان فقط باید از بین بانوان باشد.

3-2-3( مــدت ثبــت نــام ۱0 روز اداری از تاریــخ 
۱۳۹۸/۱۱/۸ لغایــت ۱۳۹۸/۱۱/20  از ســاعت ۹:00 الی 
۱6:00 ) باســتثناء پنجشــنبه ها که از ســاعت ۹:00 الی 

۱۳:00 (  تعیین می شود .
4-2-3( کلیه نامزدهای هر یک از پســت های انتخابی 
می توانند شــخصاً یا با معرفی نماینده رسمی ) با در دست 
داشــتن معرفی نامه کتبی ( از تاریــخ ۱۳۹۸/۱۱/۸ لغایت 
۱۳۹۸/۱۱/20 در روزهای اداری از ساعت ۹:00 الی ۱6:00 
) باستثناء پنجشنبه از ساعت ۹:00 الی ۱۳:00 ( جهت اخذ 

فرم داوطلب نامزدی به دبیرخانه مجمع مراجعه نمایند .
ضمناً، علاوه بر فرم داوطلبی ، یک نسخه اساسنامه جهت 
آگاهی و بهره برداری لازم در اختیار نامزدها قرار می گیرد .

لازم به ذکر است نامزدها می بایست شخصاً فرم های 
تکمیل شده را بهمراه نسخ اصل کلیه مدارک خواسته شده 
) مدارک عمومی و اختصاصــی ( تا پایان وقت اداری مورخ 
۱۳۹۸/۱۱/20  بــه دبیرخانه مجمع تحویل نمایند و پس از 

مهر و امضاء فدراسیون رسید اخذ نمایند . 
نواب پیشــنهادی نیز باید شخصاً جهت ارائه فرم و مدارک 

به دبیرخانه مجمع مراجعه نمایند .
های  فرم  درخصوص  مجمع  اعضاء  اختیارات   )3-3

پیشنهادی نامزدهای پست انتخابی:

هر یــک از اعضاء مجمع فقط مجاز به پیشــنهاد نامزدها 
بشرح ذیل هستند : 

الف: پیشنهاد یک نفر برای پست ریاست ) فرم شماره ۴ ( .
ب: پیشــنهاد یک نفــر بعنوان نامزد پســت نایب رئیس اول 
) فرم شــماره 5 ( . متذکر می شود پیشــنهاد اعضاء مجمع در 
پست نایب رئیس اول درصورتی قابل طرح می باشد که نامزد 

مذکور را فرد داوطلب پست ریاست فدراسیون ، معرفی کرده 
باشد .

ج: پیشــنهاد یک نفر بعنوان نامزد پســت نایب رئیس دوم ) 
فرم شــماره 6 ( . متذکر می شــود پیشــنهاد اعضاء مجمع در 
پست نایب رئیس دوم درصورتی قابل طرح می باشد که نامزد 
مذکور را فرد داوطلب پست ریاست فدراسیون ، معرفی کرده 

باشد .
د: پیشــنهاد یک نفر بعنوان نامزد پســت نایب رئیس ســوم) 
فرم شــماره 7 ( . متذکر می شــود پیشــنهاد اعضاء مجمع در 
پســت نایب رئیس ســوم درصورتی قابل طرح می باشــد که 
نامزدمذکور را فرد داوطلب پست ریاست فدراسیون ، معرفی 

کرده باشد .
ه: پیشنهاد یک نفر بعنوان نامزد پست هیات رئیسه از بین 

روسای هیاتهای استانی ) فرم شماره ۸ (.
و : پیشنهاد یک نفر بعنوان نامزد پست هیات رئیسه از بین 
مدیران عامل باشــگاههای لیگ برتر یا لیگ دسته یک)فرم 

شمار۹(.
ز: پیشنهاد برای ۳ پســت سایر اعضاء هیات رئیسه ) فرم 

شماره ۱0 (.
علی ایحال نظــر به اهمیت نقش هیات رئیســه در اداره 
فدراســیون و اختیار اعضــاء محترم مجمع بــرای معرفی 
نامزدهای مورد نظر خود درفرم های پیش بینی شــده ، می 
بایســت شــخصاً و یا با اعزام نماینده رســمی ) با در دست 
داشــتن معرفی نامــه کتبی ( جهت دریافــت اوراق مربوط 
به فرم هــای پیشــنهاد نامزدهــا از ۱۳۹۸/۱0/۳0 لغایت 
۱۳۹۸/۱۱/۷  از ساعت ۹:00 الی ۱6:00  در روزهای اداری 
به دبیرخانه مجمــع مراجعه نمایند. انتظــار می رود که با 
رعایت دقت و لحاظ موارد ذیل ، اقدام شایسته معمول دارند: 

 کلیه فرم های پیشنهادی نامزدها را به صورت دقیق و خوانا 
تکمیل و ضمــن امضاء به مهرآن نهــاد ممهور ) در خصوص 
اعضــاء حقیقی فرم هــا می بایســت امضاء و به اثر انگشــت 
منقوش گردد ( و در روزهــای اداری از تاریخ 1398/11/21 
لغایت 1398/11/27  از ســاعت 9:00 الی 16:00 ) پنجشنبه ها 
از ســاعت 9:00 الــی 13:00 (مهلت دارند فــرم ها را از طریق 
نمابــر به شــماره 88611333 یا پســت الکترونیکی به آدرس 
Congress@ffiri.ir  ارســال و الزامی اســت اصل فرم ها 
نیز توســط عضو مجمع یا نماینده رســمی وی ) با ارائه معرفی 
نامه کتبی ( مستقیماً به دبیرخانه مجمع تحویل گردد و در قبال 

اصل فرم ها حتماً رسید اخذ شود .
هرگونــه خط خوردگی ، لاک گرفتگی ، عدم امضاء یا مهر 
یا اثر انگشت ، عدم ارسال در زمان مقرر یا معرفی نامزدها در 
پستی غیر از آن سمت که ثبت نام کرده باشند موجب ابطال 
فرمها خواهد شد و بدیهی است فرمهائیکه ناقص باشند مورد 

قبول واقع نمی شوند .
این فرمها قابل کپی برداری یا تجدید دوباره نیستند و پس 
ازتحویل به دبیرخانــه مجمع به طور محرمانه نگهداری می 

شوند و تحت هیچ عنوان مسترد نخواهد شد . 
بدیهی اســت مسئولیت نهائی در خصوص ارائه پیشنهاد ، 
تکمیل فرم ، مهــر و امضاء و تحویل آن به دبیرخانه مجمع 

بعهده هریک از اعضاء مجمع خواهد بود .

نشانی دبیرخانه مجمع : تهران – خیابان شیخ بهایی 
شــمالی – کوچه دوازده متری ســوم – پلاک 4 – 

طبقه 3 – واحد7 غربی 

ابراهیم شکوری 
 دبیـرمجمع و سرپرست دبیرکلی
 فدراسیون فـوتبال

 » اطلاعیه شماره 1 - مجمع انتخاباتی
 فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران«
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  برگزاری مجمع انتخابی فدراسیون فوتبال ۲۵ اسفند

 کورسوی امید دکتر غفاری در آستانه انتخابات فدراسیون فوتبال:
به افرادی که صلاحیت دارند، اجازه ثبت نام بدهند

اطلاعیه ای  فوتبال  فدراســیون  سایت 
را در مورد برگزاری مجمــع انتخاباتی این 
فدراسیون صادر کرد. در اطلاعیه فدراسیون 
فوتبال آمده اســت: »بدین وسیله در اجرای 
مفاد اساسنامه فدراسیون مقرر است، مجمع 
فدراســیون فوتبال با حضور اعضای مجمع 
برای انتخاب داوطلبان کاندیدای پست های 
انتخابی فدراسیون در تاریخ ۱۳۹۸/۱2/2۵ 
برگزار شود. فلذا، کلیه افراد علاقه مند دارای 
شــرایط اعلامی، می توانند در پســت های 

انتخابی فدراسیون ثبت نام کنند.
در این اطلاعیه آمده اســت: »تمامی 
اعضای هیأت رئیســه باید توســط مجمع 
انتخاب یا برکنار شوند. هر یک از نامزدهای 
شــرکت کننده در انتخابــات مجمــع باید 
حداقل توســط پنج نفر و رئیس فدراسیون 

توســط ۱0 نفر از اعضای مجمع پیشــنهاد 
شده باشند. دوره فعالیت رئیس فدراسیون، 
نواب رئیــس فدراســیون و اعضای هیأت 
رئیســه چهار سال اســت و انتخاب مجدد 
آنها برای دوره های متوالی بلامانع اســت.« 
همچنین در این اطلاعیه تأکید شده است: 
»علــی ایحال نظر به اهمیــت نقش هیأت 
رئیســه در اداره فدراسیون و اختیار اعضای 
محترم مجمع برای معرفی نامزدهای مورد 
نظــر خــود در فرم های پیش بینی شــده، 
می بایست شخصاً یا با اعزام نماینده رسمی 
)با در دســت داشــتن معرفی نامه کتبی( 
جهت دریافــت اوراق مربوط بــه فرم های 
پیشــنهاد نامزدهــا از ۹۸/۱0/۳0 لغایــت 
۹۸/۱۱/۷ از ســاعت ۹ الی ۱6 در روزهای 

اداری به دبیرخانه مجمع مراجعه کنند.«

 انتشــار اطلاعیه اول فدراســیون فوتبال 
دربــاره برگزاری مجمع انتخاباتی در شــرایطی 
اســت که خیلی ها برگزاری زودهنگام انتخابات 
را در شرایط آشفته فعلی فوتبال، تنها راه رهایی 
از بلاتکلیفی می دانند اما تعدادی از کارشناسان 
هــم معتقدند که با مجمع فعلی، امید اینکه این 
انتخابات بتواند، شخص شایسته ای را بر سر کار 
بیاورد بسیار کم است. یکی از همین افراد دکتر 
حسن غفاری است که معتقد است این انتخابات 
هــم چیزی جز انتصابات نخواهد بود و نمی تواند 
کمکی به فوتبال ایران کند. دکتر غفاری پیش از 
هر چیز درباره برگزاری مجمع انتخاباتی به این 
نکته تأکید می کند: »متأســفانه انتخابات برگزار 
نمی شود. این انتصابات است. مجمعی که از ۳2 
نفر از اعضای هیأت های فوتبال استان ها تشکیل 
شده اســت، در نهایت همان گزینه موردنظر را 
انتخاب می کند. مجمع ناوارد، آدم ناوارد انتخاب 
می کند. اگر بخواهیم شــخص درستی به عنوان 
رئیــس فدراســیون فوتبال انتخاب شــود، باید 
مجمعی داشته باشیم که از آدم های سالم، مطلع 
و دلسوز تشــکیل شده اند. حتی اگر فردی سالم 
باشــد اما مطلع نباشــد باز هم ممکن است به 
شــخص ضعیفی رأی دهد. تنها با چنین اعضای 
مجمعی است که می توان امیدوار بود به انتخاب 
یــک رئیس خوب.« او از همیــن حالا که زمان 
ثبــت نــام کاندیداها برای حضــور در انتخابات 

ریاست فدراســیون فوتبال مشخص شده است، 
به این نکته اشــاره می کند: »تنهــا امیدی که 
دارم این اســت که برای یک بار هم شــده واقعاً 
انتخابــات برگزار کنند. به شــخصی کــه واقعاً 
صلاحیت دارد، اجازه دهند که کاندیدا شــود. از 
بین این کاندیداها هم کسی را انتخاب کنند که 
واقعاً صلاحیت دارد. نه اینکه بیایند یک شــوی 
انتخاباتی راه بیندازند و در نهایت گزینه ای که از 
قبل مشخص شده است را روی صندلی ریاست 
فدراسیون فوتبال بگذارند.« دکتر غفاری معتقد 
اســت با این شــرایط، حتی برگزاری زودهنگام 
انتخابــات فدراســیون فوتبــال هــم نمی تواند 
دردی از درد فوتبــال دوا کنــد. او در این رابطه 
می گوید: »برگزاری ایــن انتخابات هر زمان که 
باشــد، چه کمکی می تواند برای فوتبال باشــد؟ 
قبلی  تصمیم گیری ها همــان تصمیم گیری های 
خواهد بود. شما فکر می  کنید چند درصد از بدنه 
فدراســیون فعلی تغییر کند؟ 20 درصد از بدنه 
اصلی فدراســیون فوتبال هم تغییر نخواهد کرد. 
همین است که فوتبال ما وضعیت فعلی را دارد. 
وقتی نمی توانیم برای دو باشــگاه پرسپولیس و 
اســتقلال دو مدیرعامل باسواد، ســالم و مطلع 
داشته باشیم. چطور می خواهیم برای فدراسیون 
فوتبال رئیســی با این شــرایط داشته باشیم؟ و 
ســؤال من این است که مگر قحط الرجال است؟ 

قحطی مدیر خوب آمده؟«

 فدراسیون فوتبال رسماً اعلام کرد
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